
Protokół z   XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Zaklikowie, z dnia 30  marca 2017  r. 

Ad. 1.  

Przewodniczący Rady Miejskiej przywitał Starostę Powiatu Stalowowolskiego Janusza Zarzecznego, 

Wicestarostę Mariusza Sołtysa, zastępcę dyrektora do spraw medycznych stalowowolskiego szpitala, 

Andrzeja Komsę, ordynatora oddziału kardiologii dr Marka Ujdę, radnych, sołtysów, władze Gminy, 

dyrektorów szkół oraz mieszkańców przybyłych na obrady. Sesja odbywa się w remizie OSP w 

Zdziechowicach. Przewodniczący Rady  poinformował, że w sesji bierze  udział 14 radnych, nieobecny 

radny to D. Mróz, następnie przedstawił porządek obrad. 

Porządek obrad XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Zaklikowie 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

3. Sprawozdanie burmistrza z okresu między sesjami. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

5. Sprawozdanie Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2016 oraz sprawozdanie      z działalności 

świetlic środowiskowych. 

6. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Zaklików z Organizacjami 

Pozarządowymi i zadań własnych Gminy w zakresie kultury fizycznej i sportu w 2016 r. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w uchwale budżetowej Gminy Zaklików na 2017 r.; 

b) udzielenia pomocy finansowej Gm. Stalowa na realizację zadania publicznego w 2017 r.; 

c) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za akcje ratowniczo- gaśnicze  i szkoleniowe 

dla członków OSP z terenu Gminy Zaklików; 

d) zatwierdzenia  Planów Pracy Komisji Stałych  Rady Miejskiej w Zaklikowie na 2017 r.; 

e) uchwalenia Planu Pracy Rady Miejskiej w Zaklikowie w roku 2017.; 

f) zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Zaklikowie w roku 

2017.; 

g) dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego; 

h) uchwalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród ze specjalnego funduszu na nagrody 

dla nauczycieli szkół prowadzonych przez Gminę Zaklików za ich osiągnięcia w pracy 

dydaktycznej, wychowawczej i opiekuńczej, realizacji zadań związanych z zapewnieniem 

bezpieczeństwa uczniom w czasie zajęć organizowanych przez szkołę oraz realizacji innych 

zadań statutowych szkół; 



i) ustalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania 

dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw; 

j) powołania komisji ds. zmian w statucie Gminy i statutów sołectw; 

8. Zapytania i interpelacje. 

9. Zamknięcie obrad. 

Radny D. Chmielewski poprosił o ujęcie w porządku obrad punktu dotyczącego działalności  

Gminnej Komisji Profilaktyki  I  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych oraz  

Przeciwdziałania  Narkomanii. Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

Burmistrz zgłosił wniosek o ujęcie w porządku obrad projektu uchwały w sprawie określenia 

kryteriów w postępowaniu rekrutacyjnym do klas pierwszych szkół podstawowych, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Zaklików, przyznania tym kryteriom liczby punktów oraz 

określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełniania tych kryteriów. Wniosek 

burmistrza przyjęty został jednogłośnie. Porządek obrad wraz z poprawkami przyjęty został 

jednogłośnie. 

Porządek obrad XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Zaklikowie 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

3. Sprawozdanie burmistrza z okresu między sesjami. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

5. Sprawozdanie Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2016 oraz sprawozdanie      z działalności świetlic 

środowiskowych. 

6. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Zaklików z Organizacjami Pozarządowymi i 

zadań własnych Gminy w zakresie kultury fizycznej i sportu w 2016 r. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w uchwale budżetowej Gminy Zaklików na 2017 r.; 

b) udzielenia pomocy finansowej Gm. Stalowa Wola na realizację zadania publicznego w 2017 r.; 

c) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za akcje ratowniczo- gaśnicze  i szkoleniowe dla 

członków OSP z terenu Gminy Zaklików; 

d) zatwierdzenia  Planów Pracy Komisji Stałych  Rady Miejskiej w Zaklikowie na 2017 r.; 



e) uchwalenia Planu Pracy Rady Miejskiej w Zaklikowie w roku 2017.; 

f) zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Zaklikowie w roku 2017.; 

g) dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego; 

h) uchwalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród ze specjalnego funduszu na nagrody dla 

nauczycieli szkół prowadzonych przez Gminę Zaklików za ich osiągnięcia w pracy dydaktycznej, 

wychowawczej i opiekuńczej, realizacji zadań związanych z zapewnieniem bezpieczeństwa uczniom w 

czasie zajęć organizowanych przez szkołę oraz realizacji innych zadań statutowych szkół; 

i) ustalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania 

dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw; 

j) powołania komisji ds. zmian w statucie Gminy i statutów sołectw; 

k) określenia kryteriów w postępowaniu rekrutacyjnym do klas pierwszych szkół podstawowych, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Zaklików, przyznania tym kryteriom liczby punktów oraz 

określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełniania tych kryteriów. 

8. Informacja w sprawie działalności Gminnej Komisji Profilaktyki  I  Rozwiązywania  Problemów  

Alkoholowych oraz  Przeciwdziałania  Narkomanii. 

9. Zapytania i interpelacje. 

10. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował za wieloletnią pracę Włodzimierzowi Stefaniakowi, który 

ustąpił z funkcji sołtysa Zdziechowic Pierwszych. Następnie podziękowania złożyli Burmistrz i Starosta 

wraz z Wicestarostą. Pan Włodzimierz Stefaniak podziękował burmistrzowi i radnym za pamięć i 

wiele lat wspólnej pracy dla dobra sołectwa. 

Następnie Przewodniczący Rady oddał głos Staroście Stalowowolskiemu, który przedstawił obecną 

sytuację szpitala. Poinformował o sytuacji finansowej jednostki, zrealizowanych inwestycjach oraz 

planach inwestycyjnych na najbliższe lata. Dr Marek Ujda przedstawił zebranym sytuację 

kierowanego przez siebie oddziału, zapewnił, że kardiologia inwazyjna w stalowowolskim szpitalu stoi 

na najwyższym poziomie. Dyr., Andrzej Komsa przedstawił jakie inwestycje będą przeprowadzone w 

szpitalu i zwrócił się do rady i Burmistrza o wsparcie. Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował za 

przybliżenie radnym sytuacji szpitala, wyraził poparcie dla inicjatywy wsparcia jednostki przez Gminę. 

Burmistrz przypomniał, że od 2014 roku Gmina przekazała szpitalowi pokaźne wsparcie, dała 130 tys. 



zł na zakup karetki, wyremontowała też pomieszczenia dla obsługi karetki, zakupiła urządzenia do 

łączności, co wyniosło ok. 50 tys. zł. Radny K. Oszust stwierdził, że przypominanie o nakładach 

poniesionych przez Gminę było nie na miejscu, nie należy się licytować, kto ile dał, trzeba pomóc 

placówce w której leczeni są nasi pacjenci. Przewodniczący Rady zadeklarował, że wspólnie z 

burmistrzem określą wielkość wsparcia jakie przekaże szpitalowi Gmina. Radny D. Chmielewski 

zapytał, czy szpital otrzymuje wsparcie od Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. Dyr. A. Komsa 

poinformował, że szpital otrzymuje regularnie potrzebny sprzęt. Zastępca Przewodniczącego Rady, A. 

Sieczkoś stwierdził, że utrzymanie szpitala na należytym poziomie zawsze było celem starostwa i 

Gmina powinna dołożyć środków, by jednostka należycie funkcjonowała. 

Ad.2. 

Protokoły z XXXI  i XXXIII Sesji Rady Miejskiej przyjęte zostały 13 głosami za, 1 radny wstrzymał się od 

głosu. 

Ad.3. 

Burmistrz poinformował o unieważnieniu przetargu na przebudowę ul. Lipowej i Kwiatowej, 

zaapelował o umożliwienie zwiększenia środków na tę inwestycję. Radna M. Kulpa zapytała, czy może 

z pracownikiem urzędu obmierzyć drogę w Antoniówce, która ma być remontowana. Burmistrz 

poinformował, że będzie przegląd dróg i wtedy można to zrobić. Radna poprosiła, by dołożyć 50 m 

nawierzchni w Łysakowie a w Karkówce zamiast 3 m szerokości wykonać dłuższy odcinek o szerokości 

2,5 m. Zastępca Przewodniczącego Rady, A. Sieczkoś zapytał, dlaczego jedna firma będzie wykonywać 

termomodernizację szkół w Zdziechowicach i Lipie. Burmistrz wyjaśnił, że odbył się przetarg na trzy 

obiekty, nikt nie złożył oferty na termomodernizację przedszkola, a firma która będzie wykonywać 

termomodernizację złożyła najbardziej korzystną ofertę. Radny M. czajka zapytał, skąd będzie 

kładziony asfalt na drodze do p. Janiszewskiego w Zdziechowicach Pierwszych.  Burmistrz zobowiązał 

się udzielić odpowiedzi w późniejszym terminie. Radny D. Chmielewski zapytał, co dzieje się z 

basenem, bo ktoś wozi tam ziemię. Radna M. Drzewi zwróciła uwagę, że dużo ziemi leży przy ul. 

Leśnej i można nią zasypywać basen. Burmistrz poinformował, że będzie ona jeszcze potrzebna do 

zasypywania szamb przy blokach. 

Ad.4.  

Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował strażakom z OSP w Zdziechowicach za przygotowanie 

Sali, wyraził nadzieję, że spotkają się jeszcze w tym miejscu z okazji organizacji dożynek powiatowych, 

następnie zapoznał zebranych z pismami: 

- mieszkańców ul. Belkowszczyzna w sprawie remontu drogi; 



- Komisji Rewizyjnej do P. Bolesława Wałka; 

Radny J. Małagocki zapytał, czy jest możliwość wykonania remontu ul. Belkowszczyzna zamiast ul. 

Słubickiego. Burmistrz wyjaśnił, że podpisano już umowy z wykonawcami i należy poczekać na letnie 

przetargi, z których oszczędności będą wykorzystane na Belkowszczyznę. Poinformował też, że na 

wprost ul. Słubickiego będzie przystanek kolejowy. Radna A. Mikusek powiedziała, że ma informację, 

że przystanek kolejowy na ul. Słubickiego będzie w 2020 roku. Burmistrz poinformował, że według 

jego wiedzy, będzie on wykonany w latach 2017-19. Radna M. Kulpa zaapelowała do burmistrza, by 

zadeklarował coś mieszkańcom Belkowszczyzny obecnym na sesji. 

Ad.5. 

Nikt z radnych nie miał pytań do sprawozdania OPS. Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował 

kierowniczce OPS oraz wszystkim, dzięki którym świetlica funkcjonuje. 

Ad.6. 

Nikt z radnych nie miał pytań do sprawozdania, Przewodniczący Rady podziękował pracownikowi 

UM, A. Kochowi za działania na rzecz sportu i współpracę z organizacjami pozarządowymi. 

Ad.7. 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w uchwale budżetowej Gminy Zaklików na 2017 r. Sekretarz Gminy, A. Łosek wyjaśniła, że w 

pierwszej kolejności będą regulowane działki, gdzie Gmina ma posiadanie, w związku z dużymi 

kosztami zasiedzenia działek będzie ich tylko 10;-  uchwała podjęta została jednogłośnie; 

b) udzielenia pomocy finansowej Gm. Stalowa Wola na realizację zadania publicznego w 2017 r.; - 

uchwała podjęta została jednogłośnie; 

c) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za akcje ratowniczo- gaśnicze  i szkoleniowe dla 

członków OSP z terenu Gminy Zaklików;- uchwała podjęta została jednogłośnie; 

d) zatwierdzenia  Planów Pracy Komisji Stałych  Rady Miejskiej w Zaklikowie na 2017 r.;- uchwała 

podjęta została jednogłośnie; 

e) uchwalenia Planu Pracy Rady Miejskiej w Zaklikowie w roku 2017.;- uchwała podjęta została 

jednogłośnie; 

f) zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Zaklikowie w roku 2017.;- 

uchwała podjęta została jednogłośnie; 



g) dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego;- uchwała 

podjęta została jednogłośnie; 

h) uchwalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród ze specjalnego funduszu na nagrody dla 

nauczycieli szkół prowadzonych przez Gminę Zaklików za ich osiągnięcia w pracy dydaktycznej, 

wychowawczej i opiekuńczej, realizacji zadań związanych z zapewnieniem bezpieczeństwa uczniom w 

czasie zajęć organizowanych przez szkołę oraz realizacji innych zadań statutowych szkół;- uchwała 

podjęta została jednogłośnie; 

i) ustalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania 

dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw; Przewodniczący Komisji 

Oświaty, M. Balbier zaproponował, by w uchwale zmienić zapis o wejściu w życie, tak, by weszła w 

życie od 1 stycznia 2017 roku oraz wprowadzić zapis o wyrównaniu. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

j) powołania komisji ds. zmian w statucie Gminy i statutów sołectw; 

Zgłoszono kandydatury radnych J. Żelaznego, K. Ziemińskiego, M. Kulpy, D. Chmielewskiego i M. 

Balbiera. Radni wyrazili zgodę, nikt nie zgłosił więcej kandydatur, lista kandydatów została zamknięta. 

Uchwała podjęta została jednogłośnie. 

k) określenia kryteriów w postępowaniu rekrutacyjnym do klas pierwszych szkół podstawowych, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Zaklików, przyznania tym kryteriom liczby punktów oraz 

określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełniania tych kryteriów. Radca prawny 

wyjaśnił, że uchwała ta wynika ze zmian w prawie oświatowym. Uchwała podjęta została 

jednogłośnie. 

Ad.8. 

Radny D. Chmielewski zapytał, dlaczego wniosek zgłoszony przez Koło Turystyczne przy ZS w Lipie  o 

dofinansowanie ze środków GKRPAiPN został rozpatrzony negatywnie. Stwierdził, że chciałby uzyskać 

uzasadnienie do takiej decyzji. Powiedział, że organizował w Lipie 12 imprez plenerowych, nigdy nie 

było tam alkoholu, Dni nad Sanną, które mają dofinansowanie są imprezą, gdzie sprzedaje się 

alkohol. Wyjaśnił, że chce jechać rowerami z grupą młodzieży do Gdańska, potrzebne są na to środki i 

nie może uzyskać ich z GKRPAiPN. Burmistrz poinformował, że środki na takie projekty Gmina będzie 

dysponować w ramach współpracy z organizacjami pozarządowymi i tam należy złożyć wniosek. 

Radny K. Oszust stwierdził, że pomimo, iż jest powołana Komisja, środki i tak dzieli burmistrz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaapelował o większe zaufanie do Komisji. 



Ad.9. 

Radna A. Mikusek zwróciła uwagę na niedokończony parking przy cmentarzu, radna M. Kulpa 

zwróciła uwagę na połamane przepusty w drodze w Antoniówce, radny J. Gajowiak stwierdził, że 

droga do Szeliny po wyrównaniu kamieniem jest gorsza niż była, poprosił o naprawienie ubytków na 

radnej Górze.radna M. Drzewi poprosiła o wymianę połamanych belek w moście na ul. Leśnej, 

poinformowała, że w budynku po przedszkolu oderwała się rynna i zalewa cześć elewacji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaapelował o podjęcie działań w sprawie organizacji dożynek 

powiatowych. Burmistrz wyjaśnił, że będą się tym zajmować pracownicy starostwa oraz dyr. GOK w 

Zaklikowie. Wyraził nadzieję, że pomocy udzielą też strażacy z terenu Gminy. Przedstawiciel OSP w 

Zdziechowicach M. Janeczko zaapelował o spotkanie radnych, burmistrza, dyrektora GOK z OSP i LZS 

w Zdziechowicach. Stwierdził, że nie pozostaje już zbyt wiele czasu. Radny K. Oszust stwierdził, że 

będzie to impreza masowa i trzeba powołać komitet organizacyjny. Burmistrz wyjaśnił, że 

organizatorem dożynek jest powiat. Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej, A. Sieczkoś zarzucił, 

że burmistrz bez wiedzy mieszkańców, OSP i sołtysów doprowadził do podziału działki na której stoi 

remiza. Pokazał wstępny projekt podziału działki i podział, jaki nastąpił. Burmistrz wyjaśnił, że 

wstępny projekt został zablokowany ze względu na remont drogi wojewódzkiej. Burmistrz 

powiedział, że nie będzie się wypowiadał w sprawach firmy. Radny A. Sieczkoś zarzucił mu działanie 

na szkodę kierowanego przez niego urzędu. Burmistrz stwierdził, że radny Sieczkoś wprowadza 

zebranych w błąd. Przewodniczący Rady przerwał dyskusję, stwierdził, że kwestie te należy wyjaśnić 

na spotkaniu. 

Ad.10. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej zakończył obrady XXXIV Sesji. 

 

Protokolant       Przewodniczący Rady Miejskiej 

        Mirosław Mach 


